
 
 
 

Protokoll från möte i sektionen Elektroniktillverkning den 22 mars 2010 
 
______________________________________________________________ 
 
Närvarande: 
 
Eskilstuna Elektronikpartner  Roland Holm 
Eskilstuna Elektronikpartner  Mikael Joki 
Frikab Produktion  Jan Sköld 
HP Etch   Jan Kilén 
IHHAB Marketing  Peter Strömberg 
Mandalon Technlogies  Per-Erik Fägerman 
Polyamp   Eric Östlund 
Kansliet   Lena Norder 
 
 

1. Öppnande 
Sektionens ordförande Eric Östlund hälsade alla välkomna till detta allra första möte i 
sektionen Elektroniktillverkning och öppnade mötet. En presentationsrunda gjordes.  
 

2. Mötesfrekvens 
Lämplig mötesfrekvens: 4 ggr/år (ca: feb, maj, sep, nov) 

 
3. Aktuella frågor 

Mötet diskuterade utveckling och trender i tillverkningsindustrin i Sverige. Mötet slog fast att 
det är angeläget att Sverige säkerställer kompetens och konkurrenskraft inom tillverkning, för 
att säkerställa kompetens och konkurrenskraft inom produktionsteknik och konstruktion även 
på lång sikt.  
 
En klar konkurrensfördel i Sverige är närheten och flexibiliteten och snabb leveranstid till 
kunder i Sverige. Vi är även kostnadseffektiva och ligger bra till i en europeisk jämförelse. 
Kvalitet och pålitlighet är också ett kännemärke för svenska företag.   
 
Statistik 
Mötet kommenterade att egen branschstatistik vore intressant, för att få information om 
marknadsläget och därtill ha möjlighet att ställa enstaka frågor med aktuella infallsvinklar. För 
att få till en bra marknadsstatistik förutsätts att vi har en rapporterande grupp som är 
tillräckligt stor och stabil, som gör att det går att följa marknadsutvecklingen över tid. 
Man kan även göra benchmarking på utnyttjandegrad för att se om det går att öka kapacitets-
utnyttjandet i branschen. 
 
Vi skulle kunna göra en egen ”barometer” med frågor inför kommande möten. 
 
Teknik 
Mötet kommenterade att det finns mycket att vinna på att utbyta teknkikkunnande och inte 
arbeta isolerat i tron att man vet bäst själv. 



 
Ogjorda affärer 
Det finns säkert en mängd ogjorda affärer som finns att upptäcka. Mötet såg en möjlighet att 
öka samaarbetet för att skapa win-win, t ex hitta komponenter hos varandra. Överskott hos ett 
företag kan klara ett underskott hos en annan. 
 

4. Nästa möte 
19 maj kl 15.30 – 17.30 
 

5. Avslut 
Eric Östlund tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
Vid protokollet  Justeras 
 
 
 
Lena Norder   Eric Östlund 


